

Bundle offer for USD Time Deposit

Tenor	Deposit Rate	Permissible Amount
6 months	5.00%	\$50,000 - \$500,000

The ratio of investment amount to the TD amount should be 1:1

Terms and Conditions applicable to the Promotion:

1. You agree to have understood the terms applicable to this Promotion, as mentioned herein, and further agree that the offer is subject to the Citibank, N.A., UAE Branch (“Citi UAE”) Terms and Conditions that can be found at www.citibank.ae, and is also available at our branch.
2. Under this bundled offer (“Promotion”), as a UAE Citigold or Citi Private client, you can avail a preferential annual interest rate of 5% for 6 months on a USD time deposit (“TD”) when you book a TD along with investing in the Investment Products with Citi UAE.
3. The ratio of investment amount to the TD amount should be 1:1. The Maximum amount of the time deposit that can avail this offer is \$500,000
4. All retail investment products excluding systematic investment plans are eligible for the Promotion
5. Systematic investment plans (SIPs) are ineligible for the promotion
6. The TD amount is subject to a cap of US\$500,000 per customer relationship, while, for this Promotion to be applicable, the minimum deposit amount of Fresh Funds under the TD should be \$50,000
7. This Promotion will only be valid for a limited period i.e. January 15 2026 to February 29 2026 (both dates inclusive) (“Promotion Period”)
8. The preferential interest rate is applicable only on the TDs booked from the ‘Fresh Funds’ in your account. Fresh Funds refer to the funds that are incremental to the daily balances as of 31st December 2025 and that do not originate from any transfers from your existing accounts with Citi UAE including any of its affiliates or subsidiaries.
9. The client will need to call their banker to understand the complete process and steps to avail the offer under this Promotion. This Promotion is not available on the Citi UAE mobile application or on Citi UAE net-banking website. Other funds, except the ‘Fresh Funds’, can be booked at the standard rates <https://www.citibank.ae/content/dam/cgcpc/ae/prelogin/www-citibank-ae/doc/pdf/time-deposit-interest-rate.pdf>.
10. All products offered in this Promotion are available on standalone basis. TD can be booked at standard interest rates which are lower than rate offered in this Promotion and the purchase of any other product along with it is not pre-requisite to book TD at standard interest rates.
11. With regards to booking of TDs and availing the offers, you agree to be aware of the applicable laws, rules, directives and regulations as issued by the Central Bank of UAE from time to time and agree to abide by the same.
12. You are aware of your right to a Cooling-off Period of 5 business days, during which period you can decide to not continue with the said product or service without incurring any costs.
13. In the event you decide to prematurely terminate and withdraw some or all of the funds during the tenor of the TD, the interest rate on the withdrawn amount shall be applicable as ‘pre-terminated deposits’ outlined in Citibank Terms and Conditions available at <https://www.citibank.ae/content/dam/cgcpc/ae/prelogin/www-citibank-ae/doc/pdf/general-terms-and-conditions-english.pdf>
14. These Terms and Conditions are governed by and shall be construed in accordance with the laws of the UAE.
15. The Customer irrevocably agrees that the civil courts of the Emirate of Dubai shall have exclusive jurisdiction to hear and determine any suit, action or proceeding and to settle any disputes which may arise out of or in connection with these Terms and Conditions.
16. The promotions, products and services mentioned in the referenced document are not offered to individuals resident outside the United Arab Emirates. The referenced document is not, and should not be construed as, an offer, invitation or solicitation to buy or sell any of the promotions, products and services mentioned therein to such individuals.
17. Customer qualifying under this Promotion cannot concurrently qualify under any other offer or promotion related or applicable to Citigold and Citi Private client account relationship during the Promotion Period.
18. All products offered in this Promotion are available on standalone basis. TD can be booked at standard interest rates which are lower than rate offered in this Promotion and the purchase of any other product along with it is not pre-requisite to book TD at standard interest rates

باقة عرض الودائع لأجل بالدولار الأمريكي

المدة	سعر الفائدة	المبلغ المسموح به
6 أشهر	5.00%	50,000 - 500,000 دولار أمريكي

يجب أن تكون نسبة مبلغ الاستثمار إلى مبلغ الودائع لأجل 1:1

الأحكام والشروط المطبقة على هذا العرض الترويجي:

1. تقرّ بأنك قد فهمت الشروط المطبقة على هذا العرض كما هو مذكور هنا، وتتوافق كذلك على أن هذا العرض يخضع لشروط وأحكام سيتي بنك، إن إيه - فرع الإمارات العربية المتحدة، التي يمكن الاطلاع عليها عبر الموقع الإلكتروني أو في أي من فروع البنك www.citibank.ae.
2. في إطار باقة العرض هذه ("العرض")، يمكن لعملاء سيتي جولد أو سيتي برايفيت كلينت في دولة الإمارات الاستفادة من معدل فائدة سنوي تفضيلي بنسبة 5٪ لمرة 6 أشهر على الودائع لأجل بالدولار الأمريكي عند حجز الإيداع والاستثمار في منتجات استثمارية مع سيتي بنك الإمارات.
3. يجب أن تكون نسبة مبلغ الاستثمار إلى مبلغ الودائع لأجل 1:1. الحد الأقصى للودائع لأجل المؤهل للاستفادة من هذا العرض هو 500,000 دولار أمريكي.
4. جميع المنتجات الاستثمارية للأفراد مؤهلة للاستفادة من هذا العرض، باستثناء خطط الاستثمار المنتظمة.
5. خطط الاستثمار المنتظمة ليست مؤهلة للاستفادة من هذا العرض.
6. يخضع مبلغ الودائع لأجل لسقف قدره 500,000 دولار أمريكي لكل علاقة عميل، ولتطبيق هذا العرض يجب أن لا يقل مبلغ الودائع لأجل من الأموال الجديدة عن 50,000 دولار أمريكي.
7. يسري هذا العرض لفترة محددة من 15 يناير 2026 إلى 29 فبراير 2026 (شاملة التاريفين).
8. يُطبّق سعر الفائدة التفضيلي فقط على الودائع لأجل التي يتم حجزها من "الأموال الجديدة" في حسابك. يقصد بالأموال الجديدة المبالغ الإضافية على متوسط الأرصدة اليومية حتى تاريخ 31 ديسمبر 2025، التي لا تأتي من أي تحويلات من حساباتك الحالية لدى سيتي بنك الإمارات، بما في ذلك أي من الشركات التابعة له أو فروعه الأخرى.
9. يجب على العميل الاتصال بمدير علاقاته المصرفي لمعرفة العملية الكاملة وخطوات الاستفادة من العرض. لا يتوفّر هذا العرض عبر تطبيق سيتي بنك الإمارات أو الموقع الإلكتروني للخدمات المصرفيّة عبر الإنترنت. يمكن حجز الأموال الأخرى، باستثناء "الأموال الجديدة"، بأسعار الفائدة القياسيّة الموضحة عبر الرابط: <https://www.citibank.ae/content/dam/cgcpc/ae/prelogin/www-citibank-ae/doc/pdf/time-deposit-interest-rate.pdf>
10. جميع المنتجات المشمولة في هذا العرض متاحة بشكل مستقل. يمكن حجز الودائع لأجل بأسعار الفائدة القياسيّة، التي تكون أقل من السعر المقدم في هذا العرض، ولا يُشترط شراء أي منتج آخر مع الوديعة للاستفادة من أسعار الفائدة القياسيّة.
11. في ما يتعلّق بحجز الودائع لأجل والاستفادة من العروض، فإنك تقرّ بالماضي بالقوانين والأنظمة والتعليمات الصادرة عن مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي، وتتوافق على الالتزام بها.
12. أنت على علم بحقّك في فترة التراجع ومدّتها خمسة أيام عمل. يمكنك خللها اتخاذ قرار بعدم الاستمرار في المنتج أو الخدمة بدون تحمل أي تكاليف.
13. في حال قررت إنهاء وديعتك قبل موعد استحقاقها، وسحب جزء من الأموال أو كاملها خلال فترة الوديعة، سيتم تطبيق سعر الفائدة الخاص بـ "الودائع المسحوبة قبل الأجل" وفقاً لشروط وأحكام سيتي بنك المتاحة عبر الرابط: <https://www.citibank.ae/content/dam/cgcpc/ae/prelogin/www-citibank-ae/doc/pdf/general-terms-and-conditions-arabic.pdf>
14. تخضع هذه الشروط والأحكام وتفصيلها وفقاً لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة.
15. يوافق العميل بشكل نهائي على أن المحاكم المدنية في إمارة دبي تملك الاختصاص الحصري للنظر والبت في أي دعاوى أو إجراءات أو نزاعات قد تنشأ عن هذه الشروط والأحكام أو تكون ذات صلة بها.
16. العروض والمنتجات والخدمات الواردة في هذا المستند ليست موجّهة للأفراد المقيمين خارج دولة الإمارات العربية المتحدة. لا يُعدّ هذا المستند، ولا يجب اعتباره، عرضاً أو دعوةً أو تحريضاً لشراء أو بيع أي من المنتجات أو الخدمات المذكورة لهؤلاء الأفراد.
17. لا يمكن للعميل المؤهل للاستفادة من هذا العرض الاستفادة في الوقت نفسه من أي عروض أخرى مرتبطة بحسابات سيتي جولد وسيتي برايفيت كلينت أثناء فترة العرض.
18. جميع المنتجات المشمولة في هذا العرض متاحة بشكل مستقل. يمكن حجز الودائع لأجل بأسعار الفائدة القياسيّة، التي تكون أقل من السعر المقدم في هذا العرض، ولا يُشترط شراء أي منتج آخر مع الوديعة للاستفادة من أسعار الفائدة القياسيّة.